6天4夜 东京/富士山/河口湖 🤨



• 日式定食

Tour Code: JQS



★风味餐: ● 陶阪燒 ● 燒烤定食 ● 日式涮火鍋

观光景点:

精简行程:

第一天 启程 宁东京(机上用餐)

● 入住酒店

酒店: 成田东横Inn或同级

第二天 东京/镰仓/河口湖

(早/午/晚餐)

- 镰仓大佛
- 御殿场 Premium Outlet
- 忍野八海
- 河口湖
- 平和公园

酒店: 富之子温泉酒店或同级

第三天 河口湖/富士山/东京

(早/午餐)

- 大涌谷(视开放而定)
- 芦之湖(海盗船)
- 富士山-登上五合目观美景 (如天气不允许将改参观富士山 研究中心)
- 新宿歌舞伎町

酒店: 五反田路德轩或同级

第四天 东京 (早餐)

● 自由活动

酒店: 五反田路德轩或同级

第五天 东京-回程 (早/午/晚餐)

- 浅草雷门观音寺
- 皇居二重桥 (外观)
- 🛑 银座购物
- 台场彩虹大桥海滨公园
- 高达广场

第六天 抵达 (机上用餐)

行程次序,以当地旅社安排为准。





● 镰仓大佛 - 建于1252年,是一座以青铜材质重新制作而成的。它高达13.35米(包括台座), 是目前日本第二大尊的佛像。原本容纳此大佛的寺庙,在15世纪的一次的海啸中被摧毁了 而变成了至今单独坐落在露天台座上的青铜大佛。

箱根

- 芦之湖(海盗船) 是在三千多年前因火山活动而形成的火山湖。今天、以富士山为背景的 芦之湖已经成为箱根的象征。
- 御殿场Outlets 210 Outlet Stores Premium Outlets的日本旗舰店。位于能够远眺世界文化 遗产富士山的广阔用地,在日本国内有着最多的店铺数量而感到自豪。
- ▼和公园 内有各种四季植物花卉和松树,也有一座大型释训牟尼之塔。
- 大涌谷 大涌谷火山遗迹 ~ 见识大自然的变化,更能 尝到传说中能延年益寿的火山黑玉子 。(视开放而定)

富士山

- 富士山 富士山海拔 3776 米,是日本第一高峰。它气势雄伟,为其它山峰所不及,呈圆锥 形的山姿十分优美,常常被用来作为绘画和文学的创作题材,它作为日本的象征,名扬全
- 忍野八海 由富士高山雪水渗入地底后涌出的八个池子而形成的特别景观、是白佳名泉之 -。加上以富士山为背景的美丽景致,确实令人沉迷!

东京

- 浅草寺 建于7世纪的佛庙,其象征物是风雷神门,上面挂着写有"雷门"两个字的大红灯笼, 这里每天都有前来参拜的观光客,终年熙熙攘攘。您也可在该寺前的热闹街道"仲见世"购 物,此处满布出售纪念品的小店及当地小吃的日式店铺。
- 皇居二重桥 它位於东京市中心,护城河和石墙围绕著广大的绿地,离东京车站仅数步之 之遥。日本皇室现居於此。皇居前的大广场称为皇居外苑,游客可由皇居外苑观赏二重桥, 这两座桥是通往皇宫内的广场的人口处。
- 银座 与巴黎的香榭丽舍大街、纽约的第五大街齐名,是世界三大繁华中心之一。银座是 许多百年老铺与本土品牌的发祥地,它是日本高级、名牌、流行、品味、信用、货真价实、 憧憬、时尚的代名词。
- 動宿歌舞伎町 东京都政府大楼、高楼大厦林立的事务所一条街。以购物、娱乐综合设施 为中心的新宿,被誉为不夜城的歌舞伎町为中心的日本少有的娱乐区。
- 台场彩虹大桥海滨公园 这座公园建在从新桥车站起跨过"彩虹大桥",延伸到台场的新交 通系统"百合鸥"的沿线,站在公园中,可以眺望"彩虹大桥"的雄姿。是东京最新的娱乐场 所集中地,受到人们,尤其是年轻人的青睐。
- 高达广场 广场有高18米的<实体钢弹雕像>竖立在广场上是以真实1:1钢弹制造的,此外, 周边还有主题咖啡馆、影院剧场和博物馆等设施。

自费项目: 体验地下铁前往东京迪斯尼乐园(约8小时)[12000 YEN /每人]

	出发日期:				航班行程:				
		团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费	签证	旅行保险	总数	
	成人								
	小孩								

Travel Agent:

6D4N

TOKYO/MT. FUJI/ LAKE KAWAGUCHI



Tour Code: JQS



★ Special Cuisine: • Japanese Shabu-Shabu • Japanese Set

Sukiyaki Set
 BBQ Set

Schedule:

D1 DEPARTUR → TOKYO (MOB)

 Check in Hotel upon arrival
 Hotel: Toyoko Inn Haneda or similar class

D2 TOKYO/KAMAKURA/ LAKE KAWAGUCHI

(B/L/D)

- Kamakura Daibutsu
- Gotemba Premium Outlet
- Oshino Hakkai
- Lake Kawaguchi
- Peace Park

Hotel: Tominoko Hot Spring or similar

D3 LAKE KAWAGUCHI/

- Owakudani
 (Subject To Operating Condition)
- Lake Ashi Pirate Ship
- Mt Fuji 5th station (Subject To Weather Permitted)
- Shinjuku Karatetsu Street

Hotel: Gotanda Route Inn or similar

D4 TOKYO (B)

Free & Easy

Hotel: Gotanda Route Inn or similar

D5 TOKYO-DEPARTURE

- Asakusa Kannon Temple
- Imperial Palace (photo stop)
- Ginza District
- Odaiba Rainbow Bridge Waterfront
- DiverCity Tokyo Plaza

D6 ARRIVAL (MC

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







KAMAKURA

• Kamakura Daibutsu – Built in 1252, is a bronze statue of Amida Buddha, which stands on the grounds of Kotokuin Temple. With a height of 13.35 meters, it is the second tallest bronze Buddha statue in Japan. However, the temple buildings was destroyed by tsunami in the 15th century. After that the Buddha has been standing in the open air.

HAKONE

- Lake Ashi (Ashi-no-ko) Was formed in the caldera of Mount Hakone after the volcano's last eruption 3000 years ago. And the boat ride could enjoy dreams and romance while gazing upon the delights of Mt. Fuji.
- Gotemba Premium Outlets 210 Outlet stores .Gotemba Premium Outlets® is the flagship center, and one of the largest centers in Japan. It is situated on an extensive site within view of World Cultural Heritage site, Mt. Fuji.
- Peace Park The stupa, the symbol of the park, keeps the Buddha's ashes presented by late Indian Prime Minister Nehru. 4 golden images of Buddha are also housed.
- Owakudani Owakudani boiling volcano valley, a volcanic valley where sulphurous fumes rise from crevices in the rocks. (subject to operating condition)

MOUNT FUJI

- Mount Fuji Mt. Fuji, rising above the clouds, is the symbol of Japan and has provided a spiritual basis for the Japanese since ancient times. This 3776 meters high, dormant volcano is world renowned for its symmetry and serenity.
- Oshino Hakkai Is underground water from Mt. Fuji. It begins with the snow on the top of Mt. Fuji. The water travel over 80 years, and finally spring at Oshino Hakkai.

TOKYO

- Asakusa Kanon Temple The temple is dedicated to the god of mercy, Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And you could walk along
- Imperial Palace formerly the Tokugawa family's residence, was opened in the Meiji
 Restoration and later re-named as the Imperial Palace, and it's famous for the Nijyubashi Bridge
 in front of the main entrance.
- Ginza District Is Tokyo's most famous up market shopping, featuring numerous department stores, boutiques, art galleries, restaurants and cafes. Also one of the most expensive, upscale areas in Tokyo which is jewelled with upscale retail like as Louis Vutton, Chanel, Hermes, De Beers, Tiffany and Apple.
- Shinjuku Karatetsu Street Combination of shopping, entertaiment & red-light district..
- Odaiba Rainbow Bridge links the futuristic leisure town of Odaiba with the Tokyo
 Waterfront, crossing Tokyo Bay underneath. Named after the beautiful rainbow coloured lighting
 that graces the structure in the evenings, the bridge is one of the city's most popular and
 attractive landmarks.
- DiverCity Tokyo Plaza Three large-scale entertainment facilities in DiverCity Tokyo Plaza, including one that launches for the very first time in the world. The world's first permanent Gundam entertainment facility, Gundam Front Tokyo provides a full experience.

Optional Tour: Experience the Japan Railway to Tokyo Disneyland (Estimated-8hours) [12000Yen /PAX]

Depar Date:	Departure Date:			Flight:					
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total		
Adult									
Child									

Travel Agent:				